
                           

Besluitenlijst digitale raadsvergadering 9 april 2020

Datum 09-04-2020
Tijd 19:30 – 20.40 uur
Locatie video-vergadering
Voorzitter L.J.E.M. van Riswijk
Aanwezigen Lokaal Belang: A.H.M. Albers, T.G.H. Boekhorst, E.G.B.M.  Buil, J.J. du 

Croix, E.R. van Essen , A. Ilhan, A. Ok, P.J.M. Putman, H.F.G.M. Staring en 
T.J.E.M. Riswick-Keultjes;
CDA: W.J.M. van Dinther,  F.B.M. Evers,  F.H.F. Jansen, G.H.J. Kleinheren-
brink;  J. de Nooij,  H.T.W. Visser  en W.L.J. Voetdijk-ten Have;
PvdA: M.B.M. Jansen, M.R.A. Lap en , N. Niebuur-Sluiter;
VVD: P.A. Vos en R.A. Teunissen
SP: E.R. van der Schaft en L. van der Velden
D66: P.W.M. Pollmann
Sociaal Zevenaar: H.L.M. Meijer
GroenLinks: B.M. Kagei

1 Opening

De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet de raadsleden van 
harte welkom in deze bijzondere allereerste digitale raadsvergadering van de 
gemeente Zevenaar. Hij laat weten dat er filmopnames worden gemaakt 
omdat Zevenaar één van de eerste gemeentes is die digitaal besluiten neemt. 
Verder houdt de voorzitter  een korte toespraak over de corona-crisis en de 
volksgezondheid  en hij deelt complimenten uit naar de inwoners van 
Zevenaar, de mensen in de zorg, het onderwijs etc. en de eigen medewerkers 
die deze digitale vergadering mogelijk maken. Hij dankt de raadsleden omdat 
zij bereid zijn om de besluitvorming op deze manier vorm te geven. Hij wenst 
de ondernemers die abrupt hun inkomen zijn kwijt geraakt en de verenigingen 
en organisaties die normaal voor een bruisende gemeente zorgen sterkte toe. 

2 Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld



3 Aanvulling op Reglement van Orde in verband met spoedwet digitale 
besluitvorming (Z/20/357102)

Doordat er tijdelijk niet, of slechts ten dele, fysieke vergaderingen mogelijk 
zijn, is er een mogelijkheid door de wetgever gecreëerd om digitale 
besluitvorming mogelijk te maken. Als gevolg daarvan moet er een aanvulling 
op het Reglement van Orde van de gemeenteraad vastgesteld worden. 

De gemeenteraad besluit met algemene stemmen de aanvulling op het 
Reglement van Orde in verband met digitale besluitvorming vast te stellen.

4 Vragenuur

4.a Beantwoorden schriftelijke vragen door het college

Er zijn schriftelijke vragen ingediend door de VVD inzake de aanrijtijden voor 
het Gelders Eiland. Het college beantwoordt de ingediende vragen en laat 
weten dat de ambulance-capaciteit vanwege corona niet is gewijzigd. 
Toezegging:  zodra de informatie over de aanrijtijden beschikbaar is, zal dit 
met de raad gedeeld worden. Eind maart is hierover informatie van de VGGM 
ontvangen en deze komt naar de raad toe
In reactie op de vraag hoe het  thuis  bevallen op het Gelders Eiland is geregeld 
laat het college weten dat het aan de ziekenhuizen is om mensen te 
informeren over niet-spoedeisende hulp. Rijnstate heeft een speciale site over 
corona. 

4.b Mededelingen college

Er worden door het college geen mededelingen gedaan. 

4.c Wijze van afdoening van de ingekomen stukken

De raad besluit de lijst ingekomen stukken conform behandeladvies vast te 
stellen.

De volgende brieven worden doorgeleid naar de Agendacommissie voor 
bespreking in de commissie:
- de fracties van het CDA en Lokaal Belang verzoeken om agendering van brief 
39 “Brief fractie Lokaal Belang gemeente Barneveld inzake dringend verzoek 
uitstel proces RES”, het liefst in de a.s. commissievergadering Ruimte van 15 
april a.s. De fractie van het CDA leest argumenten in de brief om, wat de RES 
betreft,  pas op de plaats te doen. De fractie van Lokaal Belang wil met de 
portefeuillehouder van gedachten wisselen over de planning van de RES in 
relatie tot de corona-crisis. 
- de fractie van Lokaal Belang verzoekt daarbij verder ook nog om agendering 
van brief 36 “Brief van Nat.Programma RES 160320 inzake invloed corona op 
RES proces en datum 1 juni”; er zijn 11 ingekomen brieven die relatie hebben 
met de RES/grootschalige energieparken en de fractie vraagt zich of de 
indieners van deze brieven geïnformeerd zijn en wat het oordeel van het 
college is. 



- de fractie van Sociaal Zevenaar verzoekt om agendering van brief 48 “RIB 
2020-023 Informatie naar aanleiding brief VWS/VNG over toekomst 
beschermd wonen”. De fractie wil graag uitgangspunten meegeven aan het 
college m.b.t. beschermd wonen. Ook wil de fractie brief 49 “RIB 2020-024 
voortgang onderwijshuisvesting” agenderen omdat men wil weten welke 
acties het college heeft ondernomen naar Liemers Novum en de 
Sterrenschool en hoe het zit met de veiligheid ten aanzien van de fietsroutes, 
sportaccommodaties etc.  Verder wil de fractie ook nog brief 60 “RIB 2020-038 
Kwartaal-rapportage Sociaal Domein Q4 2019” agenderen voor de commissie 
omdat de rapportage altijd een vast agendapunt is op de commissie 
Samenleving. 
- de fractie van GroenLinks verzoekt om agendering van brief 41 
“Aanbieding conceptbegroting 2021 Regio Arnhem Nijmegen en algemene 
financiële en beleidsmatige kaders”. De fractie constateert dat de bijdrage 
voor 2021 gelijk gesteld is aan 2020 terwijl hiervoor een bezuiniging is 
opgelegd. 

5 Vaststellen besluitenlijst van de vorige vergadering
De raad stelt met algemene stemmen de besluitenlijst van de raadsverga-
dering van 4 maart jl. vast.  

6 Krediet vrijgeven advies en begeleiding voorbereiding en uitvoering 
project A15/A12 (Z19/326378)

De fractie van Lokaal Belang laat weten dat de ingediende vragen naar 
tevredenheid zijn beantwoord en kunnen dan ook instemmen met het 
raadsvoorstel. 
De fractie van D66 herinnert nog aan het in de informatieve raadsbijeenkomst 
van 11 maart jl. door Rijkswaterstaat toegezegde fimpje betreffende A15/A12. 

De raad besluit met algemene stemmen het krediet van € 500.000,00 
beschikbaar te stellen voor de advisering en de begeleiding van de 
voorbereiding en uitvoering van het project A15/A12.

7 Krediet vrijgeven voor coördinatie en regie infrastructurele projecten in 
uitvoering (Z/19/326375)

De fractie van Lokaal Belang laat weten dat de ingediende vragen naar 
tevredenheid zijn beantwoord en kunnen dan ook instemmen met het 
raadsvoorstel. 

De raad besluit met algemene stemmen het krediet van € 585.000,00 
beschikbaar te stellen voor coördinatie en regie op infrastructurele projecten 
in uitvoering.



8 HAMERSTUK Krediet vrijgeven monitoring geluid, fijnstof en trillingen 
A15/A12 (Z/19/326380)

De raad besluit met algemene stemmen om het krediet van € 200.000,00 
beschikbaar te stellen voor de uitvoering van het monitoren van geluid, 
fijnstof en trillingen A15/A12.

9 Moties vreemd aan de orde van de dag
Er is door de fracties van de VVD , D66, PvdA en Sociaal Zevenaar een motie 
vreemd aan de orde van de dag ingediend inzake financiële steun aan de 
Zevenaarse ondernemers in verband met de corona-crisis door: de 
ondernemers uitstel van betaling aan te bieden voor de gemeentelijke
belastingen voor minimaal 3 maanden (en zo nodig daarna herzien),  het 
waterschap op te roepen hetzelfde te doen en de precario belastingverhoging 
van 50% voor 2020 uit te stellen en pas in 2021 in te voeren en vervolgens de 
precariobelasting 2020 alleen te heffen over de resterende maanden nadat de 
overheid weer toestemming heeft gegeven de terrassen te openen.

De fractie van de VVD licht de inhoud van de motie toe. 

College
Het college begrijpt de motie maar is van oordeel dat deze overbodig is omdat 
zij al handelt in de geest van de motie.  Het uitstel van 3 maanden wordt al 
verleend en mocht de sluiting van de terassen langer duren, dan moet er 
opnieuw naar gekeken worden i.v.m. de administratieve overloop. Het college 
blijft dit in de loop van de tijd volgen en monitoren en de raad wordt van de 
ontwikkelingen op de hoogte gesteld. Het waterschap zit in dezelfde lijn. Wat 
de precariobelasting betreft laat het college weten dat dit een bezuiniging was 
en dat deze aanslag al door de ondernemers ontvangen is. Hier wordt de 
hardheidsclausule toegepast: de belasting wordt alleen geheven als de 
terrassen geopend zijn. Het college volgt de lijn van de VNG die 
gewaarschuwd heeft om voorzichtig te zijn met kwijtscheldingen. Het college 
dient lijsten bij te houden wat de gemeente Zevenaar aan extra kosten  in 
verband met de corona-crisis voor de kiezen krijgt. Het gaat dan om de 
periode vanaf de dag dat de beperkende maatregelen zijn ingegaan tot aan de 
dag dat de beperkingen weer opgeheven worden.  

Gemeenteraad
De fracties gaan bij de beraadslagingen in reactie op het college in op de 
volgende aspecten:
- de vraag of instemming/ondersteuning van de raad nodig is als het college 
besluit om geen belasting te innen 
- de verwachting dat het college op eigen initiatief haar verantwoordelijkheid 
pakt en effectieve maatregelen neemt 
- de verantwoordelijkheid en daarbij ook financiële ondersteuning vanuit de 
Provincie 
- de vraag waarom de verhoging van de precariobelasting van 50% niet 
uitgesteld wordt naar 2021 
- de maatregelen van het Rijk voor veel ondernemers



- de motie een krachtig signaal en een steuntje in de rug is voor horeca-
ondernemers, ook buiten Zevenaar

De motie wordt verworpen door middel van hoofdelijke stemming. De 
volgende raadsleden hebben voor gestemd (10): mevr. Jansen, Kagei, Lap, 
Meijer, Niebuur-Sluiter, Pollmann, Van der Schaft, Teunissen, Van der Velden 
en Vos. De raadsleden die tegen hebben gestemd zijn (16): Albers, Boekhorst, 
Buil, Du Croix, Van Dinther, Van Essen, Evers, Ilhan, Kleinherenbrink, De 
Nooij, Ok, Putman, Riswick-Keultjes, Staring, Visser en Voetdijk-ten Have. 
De heer Jansen heeft vóór de stemming de digitale vergadering verlaten en 
derhalve niet deelgenomen aan de stemming.

10 Sluiting

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 20:40 uur.

Aldus besloten in de openbare digitale vergadering van de raad van de gemeente Zevenaar,
gehouden op ……..

De  griffier, De burgemeester
W.M. van der Vlies L.J.E.M. van Riswijk


